
Junta de Facultat en sessió extraordinària per la reforma del Reglament 

SESSIÓ: 1E/2021 
DATA: 21/01/2021 
HORA: 12.00 H 
Es realitza per Teams 
 
Assistents: 

Marc Alonso 

Adolfo Amo  

Celia Andreu 

Pep Aizpitarte 

Mariluz Barbeito 

Montse Bonet 

Anna Bosch convidada 

Paula Brines 

Ana Calderón 

Maria Corominas 

Carmina Crusafon 

Matilde Delgado 

Mercè Díez 

Trini Expósito 

Ana Isabel Fernández Viso 

Carme Ferré-Pavia 

Oriol Foix 

Joana Gallego 

Núria Garcia 

Glòria Garcia 

Alfons González  

Raül Giró 

Mònica González 

Maria Gutiérrez 

Amparo Huertas 

Charo Lacalle 

Patrícia Lázaro 

Montse Llinés 

Carles Llorens 

Ludovico Longhi 

Cèlia Mayoral 

Enric Marín 

David Mármol 

Miquel Martínez 

Belén Monclús 

Fernando Morales 

Rosa Maria Palencia  convidada 

David Paloma 

Juanjo Perona 

Quim Puig 

Maria José Recoder 

Andrea Ribas 

Pepe Rodríguez 

Santiago Tejedor 

David Vidal 

 

S’excusen: Gisela Ruiz Ricart, Francesc Xavier Ribes, Josep Maria Perceval, Pierre Caufapé, 

Mercedes Yáñez, Núria Simelio i Elena Añaños 



Per normativa, aquesta sessió extraordinària només pot dur un punt en l’ordre del dia. 

 

Ordre del dia: 

-Presentació, debat i aprovació, si s’escau, de la reforma del Reglament de la Facultat 

 

La degana, Maria José Recoder, inicia l’acte i  agraeix la feina dels i les membres de la comissió 

que ha treballat en aquesta reforma del reglament, així com als vicedegans implicats en tot el 

procés de revisió. Els cita per tal que consti en acta: els estudiants Roger Barcelona, David 

Mármol, Carolina Camps i Iker Mons; els professors Mariluz Barbeito, Matilde Delgado, Enric 

Marín i la PAS Trini Expósito, a més dels vicedegans Fernando Morales i Carme Ferré. 

Fernando Morales, vicedegà d’Economia i membre de la Comissió, explica que a partir de 

l'encàrrec  de la Junta, la Comissió per la reforma del Reglament es va constituir el 27 

d'octubre de 2020. Després de reunions periòdiques i diverses consultes al Gabinet Jurídic, les 

decisions del qual es van anar introduint, es va passar a i exposició pública del 15 al 30 de 

desembre de 2020,. 

La proposta que avui votem, l’hem treballada en tres línies determinades: per una banda, 

introduir formalment les comissions d'Igualtat i de Qualitat que funcionaven i no hi apareixien, 

el que figurava com a més urgent. També ajustar el text al màxim  a un llenguatge inclusiu a 

què ens compromet el Pla d’Igualtat de la UAB i, finalment, precisar els petits canvis que els 

serveis jurídics han indicat que no s’ajustaven a normativa. 

Es tracta, tal com s’ha insistit, d'una reforma tècnica de necessària actualització.  

 

Torn de paraules: 

Ningú intervé, tot i que alguns participants agraeixen pel xat la feina feta per la comissió. 

Oriol Foix demana que es faci una votació ja que no hi ha assentiment. 

 

Votació: 

Recompte: S’aprova l nou reglament de la Facultat de Ciències de la Comunicació per 35 vots a 

favor, cap en contra i 7 abstencions. 

 

La Junta s’acaba a les 11.35h. 

 

Secretària de Facultat 

Carme Ferré-Pavia 
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